

TARIKH : SEPT 2019



**MAJLIS DAERAH LIPIS
KENYATAAN SEBUT HARGA**

1. Sebut harga ini adalah dipelawa di kalangan kontraktor-kontraktor **BUMIPUTERA** di Lipis yang berdaftar dengan PPK dan **Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia(CIDB)** serta **Majlis Daerah Lipis** dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

Pejabat yang memanggil Sebut Harga	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Sykt *	Kelayakan	Tempat & Tarikh Dokumen Sebut harga Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Ditutup
Jabatan Kejuruteraan MD Lipis Kompleks Pejabat Kerajaan, 27200 Kuala Lipis, Pahang Darul Makmur, Malaysia.	1 Cadangan Membina Taman Permainan bersebelahan Dewan Residen, Kuala Lipis (MDL/Q/78/2019)	Bumiputera T1 Tempoh Sah Laku Tawaran 90 hari	Berdaftar dengan LPIPM / CIDB GRED / MAJLIS DAERAH LIPIS PPK – Sijil Bertaraf Bumiputera G1 CE 21 – Civil CE14- LANDSKAP	Harga : RM 30.00 (Tidak Akan Dikembalikan) Majlis Daerah Lipis, Kompleks Pejabat Kerajaan, 27200 Kuala Lipis, Pahang Darul Makmur, Malaysia. Mula: 26 Sept 2019 Hingga: 3 Oktober 2019	Majlis Daerah Lipis, Kompleks Pejabat Kerajaan, 27200 Kuala Lipis, Pahang Darul Makmur, Malaysia Tarikh: 3 Oktober 2019 Masa: 12.00 tengahari.

* Jenis Syarikat Tempatan: T1 - Syarikat 100% milik tempatan

2. Dokumen SebutHarga ini boleh didapatkan di **MAJLIS DAERAH LIPIS, Kompleks Pejabat Kerajaan, 27200 Kuala Lipis, Pahang Darul Makmur, Malaysia**. Pada waktu pejabat (8.30 pagi hingga 1.00 tengah hari dan 2.00 petang hingga 4.30 petang 26 Sept 2019 (KHAMIS) selepas lawatan tapak sehingga 3 Oktober 2019 (KHAMIS). Manakala Dokumen Meja SebutHarga boleh disemak di **MAJLIS DAERAH LIPIS** pada waktu pejabat.

3. Taklimat akan diadakan pada 26 Sept 2019, jam 10.00 pagi dan lapor diri di **RUANG LEGAR PINTU MASUK DEWAN JUBLI PERAK, MAJLIS DAERAH LIPIS, KUALA LIPIS** dan disusuli dengan lawatan tapak di tapak yang terlibat. Kehadiran adalah **DIWAJIBKAN**.

4. Sijil Pendaftaran dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), serta Sijil Kontraktor Bertaraf Bumiputera dengan PKK yang asal dan masih sah hendaklah ditunjukkan semasa mendapatkan dokumen Sebut Harga.

5. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi mestilah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditandakan dengan Tajuk dan Nombor Sebut Harga di atas sampul surat. Dokumen ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga MAJLIS DAERAH LIPIS, Kompleks Pejabat Kerajaan, 27200 Kuala Lipis, Pahang Darul Makmur, Malaysia pada atau sebelum jam 12.00 tengah hari, pada 3 Oktober 2019. Majlis Daerah Lipis tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kelewatan atau kehilangan dokumen Sebut Harga yang dikemukakan melalui pos. Majlis Daerah Lipis juga tidak terikat untuk menerima tawaran rendah atau mana-mana tawaran.

6. Iklan di atas juga boleh diakses dengan melayari laman web rasmi MAJLIS DAERAH LIPIS di alamat <http://www.mdlipis.gov.my>



SETIAUSAHA
MAJLIS DAERAH LIPIS